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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie 2 op 10 mei 2021 digitaal in Teams
19:30 – 21:30 uur

Voorzitter : Mart Brouwer de Koning
Commissiegriffier : Dimph van der Schuur 

TER ADVISERING

1. Nota Actualisatie Grondexploitaties 2020
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Voorstel
1. De Nota Actualisatie Grondexploitaties 2020, inclusief (geheime) bijlagen, vast te stellen;
2. De geactualiseerde grondexploitatie Zuiderloo vast te stellen met een positief saldo van 
€ 809.545,-.
3. De geactualiseerde grondexploitatie Boekelermeer vast te stellen met een positief saldo van 
€ 108.608,-.
4. Het financieel meerjarenoverzicht Zandzoom vast te stellen als budgettair kader voor de verdere 
uitvoering van het faciliterende deel van Zandzoom.
5. Bijgaande begrotingswijziging vast te stellen.

Aanwezige commissieleden: Tijmen Valkering, Arjen Vroegop, Hessel Hiemstra, Cees 
Rootjes, Linda Veerbeek, Edith de Jong, Pauline Wittebol 
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
D66, PvdA, Heiloo-2000 en Heiloo Lokaal zijn akkoord.
VVD vraagt of duidelijk kan worden gemaakt waar de verschuivingen zitten. Vindt de toelichting 
over de risico’s summier. Verder akkoord.
GBH vindt dat er niets over de risico’s wordt vermeld. Bijvoorbeeld over dat het bestemmingsplan 
Zandzoom wellicht niet ongeschonden door de procedure bij de Raad van State komt. Prognoses 
worden ge-engineerd richting een bepaalde uitkomst. Wil dat het besproken wordt in de raad. 
Bespreekpunt is dat het risico van een negatieve uitspraak door de Raad van State ontbreekt. Is 
tegen het voorstel.
CDA constateert dat in Zuiderloo drie ton extra nodig is geweest voor archeologische 
onderzoeken. Kunnen wij dit ook verwachten voor Zandzoom. Ten aanzien van het Melco terrein 
laat CDA weten dat de bewoners nog steeds wachten op een reactie op een aanvullend verzoek 
inzake het speelterrein. Akkoord. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 juni 
2021. 

2.  Beleidsaanpak openbare laadinfrastructuur 
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Voorstel
1. De beleidsaanpak openbare laadinfrastructuur d.d. 1 maart 2021 vast te stellen.
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Aanwezige commissieleden Matthijs de Moel, Arjen Vroegop, Hessel Hiemstra, Cees 
Rootjes, Linda Veerbeek, Pauline Wittebol, Edith de Jong
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
Heiloo-2000 is blij dat er een participatietraject komt. Alleen lijkt dit voor de zomer niet haalbaar.  
Heiloo Lokaal is positief. Participatietraject spreekt aan. Vraagt of er bij het plaatsen van laadpalen 
rekening gehouden kan worden met de verlichting. Plekken met laadpalen mogen wel iets verder 
liggen van de ingang dan de invalideparkeerplaatsen.
D66 vindt het een mooie duidelijke aanpak. Blij met participatietraject.Vindt de omgekeerde 
volgorde wel beter, dus eerst participatietraject en daarna pas naar de raad.
GBH stelt een aantal technische vragen. Vraagt hoe een en ander bestuursrechtelijk is geregeld. 
Heeft hier geen grip op. Wil een toelichting van de ph. Is tegen het voorstel. 
CDA vraagt hoe omgegaan wordt met laadpaalklevers. Hoe wordt het gebruik gemonitord? Is blij 
dat de procedures voor het aanvragen versneld worden. 
VVD vindt dat er een goede balans gezocht moet worden tussen de laadpaallocaties en de 
parkeerplaatsen van niet-elektrische auto’s. Het moet niet zo zijn dat de laadpaallocaties de 
parkeerplaatsen voor andere auto’s verdringen. Ziet het liefst dat men op eigen terrein oplaadt. Wil 
graag tussentijdse monitoring. Vraagt of er een tegemoetkoming in de kosten mogelijk is voor 
auto’s opladen op eigen terrein. Roept de ph op om na te denken over gemengd gebruik van 
laadpaallocaties/parkeerplaatsen. 
PvdA vindt dat de participatietraject eerst dient te worden opgestart en dat daarna het voorstel pas 
naar de raad gaat. De raad wil inzicht in wat de inwoners vinden.

Toezeggingen ph
- Ph zegt toe om tussentijds te monitoren of de aanleg van laadpalen volgens planning verloopt. 
- Zal aandacht besteden aan de verlichting van de laadpalen en kijken naar alternatieven.
- Ph zegt toe een toelichting te sturen over de structuur en over hoe het bestuursrechtelijk met 
MRA-e is geregeld.
- Ph gaat de planning van het participatietraject na.
De ph komt voor de besluitvorming met een memo.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 juni 
2021. 

3. Verordening tegemoetkoming kosten medisch afval
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Voorstel
1. De verordening tegemoetkoming medisch afval 2021 gemeente Heiloo vast te stellen.

Aanwezige commissieleden Matthijs de Moel, Arjen Vroegop, Hessel Hiemstra, Cees 
Rootjes, Linda Veerbeek, Pauline Wittebol, Edith de Jong
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
D66 vraagt of er een hogere frequentie van ophalen van medisch afval mogelijk is.
PvdA is akkoord. 
CDA is akkoord. Vraagt of de frequentie opgeschroefd kan worden. 
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Heiloo-2000 heeft een punt van zorg namelijk het ophalen van medisch afval een keer in de drie 
weken is veel te lang. Wil hier maatwerk.
Heiloo Lokaal is het hiermee eens.
VVD is akkoord.
GBH wil dat de gebruikers een tweede kliko en verpakkingsmateriaal krijgen.
Er leven nog een aantal vragen over dit onderwerp. De voorzitter stelt voor eventuele verdere 
vragen over dit onderwerp zsm schriftelijk te stellen. 

Toezeggingen ph
Ph zegt toe met een notitie te komen over het verzoek om de ophaalfrequentie te verhogen en 
maatwerk te leveren voor deze groep inwoners. De commissie ontvangt deze notitie voorafgaand 
aan de commissie.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de commissie op 27 mei 2021. 

4. Motie GBH Haalbaarheidsonderzoek renovatie Loogebied
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Aanwezige commissieleden Tijmen Valkering, Arjen Vroegop, Hessel Hiemstra, Cees 
Rootjes, Marc Klamer, Edith de Jong, Pauline Wittebol
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
GBH heeft een motie ingediend.
De commissie steunt de motie niet. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad de motie in de raadsvergadering op 10 mei 2021 te verwerpen. 

Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. Dit bestand is te beluisteren via de website 
https://www.heiloo.nl/raad-en-college en via de vergaderkalender bij de desbetreffende vergaderdatum. 

Voor meer informatie over deze terugkoppeling kunt u terecht bij de griffie van de raad van de gemeente Heiloo: 
telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

